
 

Fantastisk nyt vedr. Hovedavlsskuet 2025 og landsdelsskuerne 

 

Avlsrådet vil hermed gerne byde velkommen til HAS 2025, på stadion i Aulum 

Fritidscenter, Markedspladsen 10, 7490 Aulum. Forholdene er fantastiske og vi glæder os 

til at besøge Aulum fra 1. – 3. august 2025  

 

 

Dommerfordelingen på HAS er som følger: 

Christoph Ludwig: Rene Jørgensen: 
  
6 - 9 tæver 
Yngste tæver 
Brugsklasse hanner 
 
Afkomsgrupper hanner 
Opdrætsklasserne 
 

4 - 6 hanner 

9 -12 tæver 
Yngste klasse hanner 
Unghundeklasse hanner 
Veteran hanner 
  
Afkomsgruppe hanner og tæver 
Opdrætsklasserne 

  
Poul Meineche: Michael Lumby: 
  
6 - 9 hanner 
9 - 12 hanner 
Unghundeklasse tæver 
Åben klasse hanner og tæver 
 

4 - 6 tæver 
Veteran tæver 
Brugsklasse tæver 
  
Afkomsgr tæver 
 

  
Alle dommere dømmer begge pelsvarianter i deres respektive klasser både til HAS og 

landsdelsskuerne.  

    

 



Første landsdelsskue bliver afholdt i kreds 62, Vallensbæk d. 17. maj 2025 med følgende 

dommerfordeling: 

 

Poul Meineche: René Jørgensen: 
4 – 6 hanner 
6 – 9 hanner 
Yngste klasse tæver 
Åben klasse tæver 
Åben klasse hanner 
Brugsklasse hanner 

4 – 6 tæver 
6 – 9 tæver 
9 – 12 hanner 
Yngste klasse hanner 
Unghundeklasse hanner 
Veteran hanner 
 

  
Michael Lumby:  
9 – 12 tæver 
Unghundeklasse tæver 
Veteran tæver 
Brugsklasse tæver 
 

Opdrætsklasser:  
Poul Meineche og René Jørgensen 
 
Afkomsgrupper:  
René Jørgensen og Michael Lumby 

 

 

Andet landsdelsskue bliver afholdt i Tarm/Skjern d. 28. juni 2025 med følgende 

dommerfordeling: 

 

Poul Meineche: René Jørgensen: 
4 – 6 hanner 
6 – 9 hanner 
9 – 12 hanner 
Unghundeklasse tæver 
Åben klasse tæver 
 

6 – 9 tæver 
Yngste klasse tæver 
Yngste klasse hanner 
Unghundeklasse hanner 
Veteran hanner 
Brugsklasse hanner 
 

  
Michael Lumby:  
4 – 6 tæver 
9 – 12 tæver 
Åben klasse hanner 
Veteran tæver 
Brugsklasse tæver 
 

Opdrætsklasser:  
Poul Meineche og René Jørgensen 
 
Afkomsgrupper:  
René Jørgensen og Michael Lumby 

 

 

Som mange allerede er klar over, har vi ikke kunnet finde en kreds til at overtage opgaven 

med at afholde HAS, efter den oprindelige kreds meldte fra. Men et HAS skal vi have, så 

nu gør vi det bare selv        . Selvfølgelig med hjælp fra frivillige, der allerede har sagt ja til 

at give et nap med      . 

Meget mere info følger… 

Med sportslige hilsener 

Avlsrådet 


